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Szanowny Panie Prezydencie, 

Proszę o ustosunkowanie się do pisma z dnia 10. Grudnia 2024 r. przesłanego przez 
Kolegium Sędziów Polskiego związku Łuczniczego i przedstawienie rozwiązania zaistniałego 
problemu dotyczącego siatki zabezpieczającej. 
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Kolegium Sędziów 

Polskiego Związku Łuczniczego 

Prezes Polskiego Związku Łuczniczego 

W nawiązaniu do przesianego pisma dotyczącego siatki zabezpieczającej zamontowanej na torach 
łuczniczych w Zgierzu, Kolegium Sędziów wyraża następującą opinie 

Podane przez producenta parametry (odległość większa niż 50 m dla łuków do 25 funtów oraz 
odległość większa niż 90m dla łuków o naciągu powyżej 90 funtów) nie są dostosowane do warunków 
obowiązujących na zawodach organizowanych przez Polski Związek Łuczniczy lub jego członków. Jako 
przykłady można tutaj podać kategorie młodzika, której strzelania odbywają się na odległości poniżej 
50 metrów, a siła naciągu łuku przekracza częstokroć 25 funtów. Kategorie seniora i juniora, które 
typowo prowadzą strzelania n3 dystansie 70 metrów gdzie częstokroć korzystają z łuków 
przekraczających 40 funtów naciągów. W konkurencji łuków bloczkowych, jedynej gdzie 
regulaminowo ograniczona jest siła naciągu strzelania zazwyczaj prowadzi się na dystansie 50 metrów 
z łuków o naciągu do 60 funtów. Na podstawie tych przykładów można stwierdzić, że kategoria 
młodzika oraz starsze nie spełniają wymagań prowadzenia strzelań w sposób bezpiecznych 

określonych przez producenta. 

Dodatkowo pragniemy zauważyć, że typowo siatki zabezpieczające oferowane przez sklepy łucznicze 
nie są uznawane za wystarczające zabezpieczenie pozwalające na bezpieczne prowadzenie strzelań. 
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Bogumiła Bartniak 


